
 

 

Minnesanteckningar vårmöte 6 maj 2025                  

Närvarande:  

Bromma IF (Michael Pettersson)  

Hammarby IF (Fredrik Nelsson) 

Hässelby SK (Mia Edvardsson och Niklas Andersson) 

Mälarhöjdens IK (Ola Laveskog) 

Skärholmens SC (Sara Wäsström, Jeanette Stensson) 

Spårvägens SK (Åke Ruus) 

Sundbyberg IK (Daniel Nilsson) 

Turebergs FK (Niklas Kagevik, Madeleine Granat) 

Styrelsen: Bengt Olsson, Simon Bjernerup, Björn Sveen, Mia Hällerfors, Peter Dacke, Ingela 

Ottfalk, Helene Bourdin Gotland – Maria Larsson Östergren och Mikael Nilsson.  

Distriktskansli: Maja Forsberg och Dejan Mirkovic.  

 

Föreningsmöten 
Gotland-Stockholms friidrottsförbunds föreningskonslulent Maja Forsberg introducerar 
mötet med att berätta om distriktets föreningsmöten som pågått under april månad. 
Distriktsförbundet har som målsättning att möta upp alla distriktets arenaföreningar under 
detta år och har hittills träffat 11st föreningar. Föreningar har valts genom lottning. Inför 
föreningsmötet har föreningen fått svara på en enkät med fyra kapitel: kontaktuppgifter, 
ungdom (läger, RM), utbildning och allmänt. 
 
Under mötet presenterades vad som hittills kommit fram under besöken, se Powerpoint 
(bild 5-8): 
 

• Alla föreningar står delvis eller helt för kostnaderna för deltagandet på RM, se 
powerpoint (bild 5). 

• Det finns stort behov av utbildning, se powerpoint (bild 6). 

• Stort intresse för höstens utvecklingsträff 15-17 år, se powerpoint (bild 7). 

• De flesta föreningar tar upp arena/anläggning och brist på ideella engagemanget som 
några av utmaningar, se powerpoint (bild 8). 

  
Utbildning 
Distriktets verksamhetschef Dejan Mirkovic informerade om följande 
 



 

 

• Tävlingsrelaterade utbildningar efterfrågas av många föreningar men här är det viktigt 
att vi alla kraftsamlar till de utbildningstillfällen som ges. 

• RF och Svensk Friidrott har en ny utbildningsportal. Det har funnits 
lite ”barnsjukdomar” så här till en början men det kommer bli riktigt bra på sikt. För att 
kunna ta del av utbildningarna behöver varje deltagare skaffa FrejaID+. 

 
DM tävlingar och sanktionsförfarande 
Ingela Ottfalk, styrelsens tävlingsansvarig, informerade om distriktets sanktioner, se 
powerpoint (bild 11): 
 

• 30 april var sista dag för sanktioner tävlingar inomhus 25/26. Ingela samlar ihop 
sanktionerna som inkommit och meddelar beslut inom kort. 

• Planeringen för DM tävlingar under 2024 har varit lite struligt. Styrelsen arbetar med 
en policy kring DM tävlingar främst för åldersgruppen 12-17 år.  

• Frågan om sanktionsmöten mellan distriktet och arrangörer efterfrågades och självklart 
kommer vi inom distriktet se till att vi anordnar sådana möten inför varje 
sanktionsperiod. 

 

Fritidskortet 
Det här var en motion till distriktets årsmöte 11 mars 2025. Styrelsen har vidare diskuterat 
och beslutat om att det inte är distriktets sak att implementera då det är vårdnadshavaren 
som ansöker om bidraget och inte förening. Regelverket är inte klart ännu utan ska 
publiceras i augusti och vara igång från oktober 2025. Styrelsen återkommer med 
information. 
 
Mentorskapsprogram 
Mentorskapsprogram var även det en motion på årsmötet 11 mars 2025. Mia Hällerfors och 
Peter Dacke leder arbetet från styrelsen. För att mentorskapsprogrammet ska kunna 
genomföras behöver distriktets föreningar samarbeta med distriktet och vi uppmanar 
föreningarna om hjälp. Anmäl intresse till Peter Dacke peter.dacke@gmail.com eller Mia 
Hällerfors mia.hallerfors@gmail.com. Ett uppstartsmöte för intresserade kommer att 
genomföras i slutet av sommaren. 
 
Inomhus SM och inomhus USM 17år 2026 
Gotland-Stockholms Friidrottsförbund kommer arrangera ISM (IUSM17) 2026 för 6e gången. 
Det var 10 år sedan sist och nu är det vår tur igen. Tävlingen kommer gå 27/2–1/3. En 
projektgrupp kommer bildas och en projektledare arvoderas. Vi gör dock arrangemanget 
med en tajt budget och föreningar inom distriktet kommer behöva hjälpa till med bland 
annat funktionärer. SM mästerskap på hemmaplan innebär en stor ekonomiskt lättnad för 
distriktets föreningar i rese- och boendekostnader. Distriktet kan även passa på att kartlägga 
och utbilda bland annat förbundsdomare.  
 
Grupparbeten 
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Deltagarna delades in i grupper och diskuterade nedanstående två frågeställningar: 
 
1) Arena / anläggning 
2) Hur blir vi fler som håller på längre (LOK-aktiviteter) 
 

 

1) Arenafrågor 

Prioriterade frågor till Idrottsförvaltningen: 

• Tillgänglighet under ombyggnationer/renoveringar och tydlig information till 
föreningar. 

• Behovet av proaktivt arbete för friidrotten i både nya och befintliga 
anläggningsprojekt. 

• En fullständig översikt över samtliga anläggningar i distriktet, inklusive mindre ytor 
som lämpar sig för barn- och ungdomsträning. 

Samarbete mellan friidrotten och andra idrotter: 

• Förslag om koordineringsmöten för att möjliggöra samsyn och träning på samma 
ytor utan konflikter. 

• På Gotland finns det en samarbetsförening som ombesörjer nyttjandet och 
bokningen av Gutavallen vilket har fungerat bra. 
 

Skillnader mellan kommuner: 

• Generellt vittnas det om större utmaningar i samarbete med Stockholm Stad, särskilt 
kring anläggningsfrågan. 

 
 
Viktiga idrottsplatser i distriktet: 

• Stockholm Stadion, Sollentunavallen, Sätra IP, Bällsta IP nämns som centrala. 

• Förslag att distriktet inventerar alla relevanta arenor för bättre överblick och 
planering. 

Tänkbar koppling mellan anläggningsbrist och nedgång i aktivitet: 

• Det föreslås att ett samband mellan minskad aktivitet och tillgången på arenor bör 
undersökas – både som kunskapsunderlag och argument i dialog med beslutsfattare. 
 
 

2) LOK-aktiviteter – Hur blir vi fler som håller på längre? 



 

 

Utveckling i föreningarna: 

• Vissa klubbar (t.ex. Bromma IF, Tureberg, Skärholmen, Hammarby) rapporterar ökat 
deltagande. 

• Andra väntar på insikter från LOK-stödsdata från GOT-STO för att förstå 
aktivitetsutvecklingen bättre. 

 

Rekrytering av nya medlemmar: 

• Vanliga insatser är prova-på-tillfällen, sommarskolor och skolaktiviteter. 

• "Idrottslivet" nämns som ett lyckat initiativ att bygga vidare på. 

Att behålla aktiva längre: 

• Viktigt att förstå orsaker till avhopp – idag sker ingen systematisk uppföljning (t.ex. 
via exitintervjuer). 

• Vanliga skäl till avhopp inkluderar press att tävla – förslag om alternativa 
träningsgrupper som inte är tävlingsinriktade. 

Vikten av engagerade ledare: 

• Kompetenta och entusiastiska ledare ses som avgörande för att behålla aktiva. 

• Flera föreningar satsar på att utbilda äldre aktiva till ungdomsledare för att skapa 
förebilder och kontinuitet. 

Förslag för att främja långsiktigt deltagande: 

• Skapa mer klubbkänsla genom sociala aktiviteter och samarbeten inom föreningen. 

• Göra utbildningar inom distriktet fler, lättillgängliga och synliga för 
medlemsföreningar. 

 

 


